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خبر

برنامه و نتیجه

فوتبال

۲ آپشن پیشنهادی آلکنو چیست؟
سرپرســت تیم ملی والیبال ایران اعلام کرد  �

که نیامدن آلکنو به ایران قطعی نیســت اما او 
دو آپشــن را برای فدراسیون ایران پیشنهاد داده 
اســت. امیر خوش خبــر در گفت وگو با ایســنا، 
درباره خبرهایــی که درباره تصمیم آلکنو مبنی 
بر نیامدنش به ایران منتشر شده است، توضیح 
داد: شــخصا بنده در این مــورد موضوع یا خبر 
قطعی نشــنیده ام و نمی دانــم این خبر چگونه 

منتشر شده است.
 او در ادامه با اشــاره به قرارداد امضاشــده 
فدراســیون و آلکنو اظهار کرد: در زمان امضای 
قــرارداد با ایــن مربی، وقتی بــا آلکنو صحبت 
کردیم دو آپشن را پیشــنهاد داد. اول اینکه سر 
موقع با شروع اردوهای تیم ملی به ایران آمده 
و کار خود را شروع کند و سپس برای یک  اردوی 
تدارکاتی تیم عازم کازان شــود. سرپرســت تیم  
ملــی والیبال ادامه داد: آپشــن دوم او هم این 
بود که اگر بازی های باشــگاهی آنها به مراحل 
بالاتــر رفت و آلکنو نتوانســت به ایــران بیاید، 
دســتیار او آقای توتولو به ایران بیاید تا تمرینات 
تیم ملی ایران را شــروع کنــد و وقتی اردو یک 
مقدار جلو رفت، او به تیم ملی ملحق شود. او 
در پایان تأکید کرد: البته مسائل کرونا و قرنطینه 
هم آپشــن هایی بودند که به آنهــا نپرداختیم. 
هدف این است که تیم ملی چه با توتولو و چه 
با حضور شــخص آلکنو کار خود را شروع و در 
ادامه هم یک اردو را در کازان داشته باشد تا از 

همان جا هم عازم مسابقات شود.

فوتبال ایران بیمار اســت و حال خوشــی ندارد؛ این 
بیماری از تیم های پایه ای گرفته تا ســطح ملی، ریشــه 
دوانیــده و در ســال های اخیــر، حالش وخیم تر شــده 
اســت. اگر کسی ادعایی غیر از این کند، احتمالا جزئی از 
اعضای کنونی فدراســیون فوتبال است و بیش از آنکه 
دلسوز این رشته پرطرفدار باشد، به دنبال توجیه مدیریت 
عجیب و غریبی اســت که در چندسال اخیر بر فدراسیون 
حاکم بوده اســت. عده قلیلی هســتند که نمی خواهند 
بپذیرند فوتبال ایران زمین خورده اســت؛ احتمالا در بین 
همان عده، افرادی که از قرارداد ننگین مارک ویلموتس 
دفاع می کنند هم دیده می شود؛ همان هایی که همچنان 
منتظرنــد معجزه ای رخ دهد و ســاختمان فدراســیون 
فوتبال به دلیل بدهی به مزایده گذاشته نشود. شاید آغاز 
این مطلب، از ســوی همین افراد، نادیده گرفتن حقیقت 
یا دســت کم، نادیده گرفتن بخشی از حقیقت تلقی شود 
ولی حتی اگر این نقیصه در شــروع پررنگ باشــد، بهتر 
است فقط به چند موضوع که به صورت تیتروار در ادامه 
می آید، عمیق تر فکــر کنند: تکلیف فدراســیون فوتبال 
با غرامــت ۶٫۲ میلیون یورویی که قرار اســت به مارک 
ویلموتس پرداخت شود، به کجا کشیده شد؟ دو میلیون 
یورویی که در زراعت بانک ترکیه به حســاب ویلموتس 
واریز شد از کجا تأمین شد؟ پول شستا که هنوز پرداخت 
نشده از چه محلی تأمین می شود؟ چرا وضعیت صعود 
تیم ملی به جام جهانی به اما و اگر کشــیده شده است؟ 
چرا تیم ملی جوانان و نوجوانان در آســیا از گروهشــان 
صعــود نکردند؟ چرا تیم ملی زنان ایران از رنکینگ فیفا 
حذف شــد؟ چرا تیم فوتبال ساحلی از گروهش در جام 
ملت ها حذف شد؟ شــاید آنهایی که از بدنه فدراسیون 
کنونی باشند، از شــنیدن پاسخ مشترک به بخش زیادی 
از این سؤالات خوششان نیاید ولی واقعیت این است که 
مسبب تمامی جنجال و ابهامات به وجودآمده در فوتبال 

ایران در دو کلمه خلاصه می شود: «مدیریت ضعیف».
حالا بهتر است اصلی ترین سؤال در این زمینه پرسیده 
شــود؛ چرا مدیران ضعیفی که فوتبــال ایران را در طول 
چندســال اخیر به زمین زده اند، دوباره می خواهند برای 
پســت های کلیدی فدراســیون فوتبال اقــدام کنند؟ آیا 
«منفعتی» هنگفت در پســت های مختلف فدراســیون 
فوتبــال انتظار ایــن افراد را می کشــد یا اینکه «شــوق 
خدمت» چنــان وجودشــان را آکنده کــرده که طاقت 
ســپردن صندلی به نفــر و تفکر جدیــد را ندارند؟ بازی 
دوگانــه و عجیب این افراد و اصرارشــان مبنی بر بقا در 
ترکیب فدراسیون آتی چنان مبهم شده که حتی قوانین 
پارلمانی وضع شــده را فقط به کلام، ارزشــمند توصیف 
می کنند و به عمل، بــی ارزش جلوه می دهند. می گویند 
مطمئنــا و صد درصدی بــه قوانین وضع شــده در این 

کشور پایبند هســتند ولی مشخص نیست که چرا وقتی 
پای قانون عدم به کارگیری بازنشســته ها به میان می آید، 
زمین و زمان را هم بــه می دوزند تا قانون را دور بزنند و 
به کار در فدارســیون ادامه دهند. دوگانگی در برخورد با 
اتفاقات، از سوی این افراد چنان پررنگ شده که نمی شود 
توصیف چنــدان راحتی برایش آورد. حالا حتی با وجود 
آنکه پیش تر هشدار داده شده که بازنشسته ها نمی توانند 
در انتخابات فدراسیون فوتبال شرکت کنند ولی عجیب 
آنکــه همین افــراد در صف اولِ پســت های موجود در 
فدراســیون فوتبال قرار گرفته و نام نویســی کرده اند. در 
این بین مشخص نیست  مسعود ســلطانی فر، برای چه 
کسی توضیح می دهد که بازنشسته ها نباید در انتخابات 
فدراسیون فوتبال شــرکت کنند. وزیر ورزش همین چند 
روز پیــش در بخشــی از گفت وگویــش با ایســنا درباره 

حضور بازنشســته ها در انتخابات پیش روی فدراســیون 
گفت: «فدراســیون فوتبال، مانند ســایر فدراســیون ها 
به عنوان یک مؤسسه عمومی غیردولتی دارای استقلال، 
ملزم به رعایت قوانین و مقررات داخلی کشــور است و 
طبیعتا در رابطه با مســئولیت هایی که در هیئت رئیسه 
به عنوان شغل تلقی می شود، حتما باید قانون ممنوعیت 
به کارگیری بازنشســتگان اجرا شــود و این دســته افراد 

نمی توانند در این انتخابات حضور داشته باشند».
احتمــالا مثــل دفعــات بی شــمار قبلــی، وزیــر و 
نماینده هــای مجلس، ایــن حرف ها را برای خوشــامد 
رســانه ها می گویند وگرنه بعید است عزمی جدی برای 
حذف عــده ای که قانون هم جلودارشــان نبوده، وجود 
داشته باشد. البته که در این بین، بعید است بازنشستگی 
ایــراد چندانی وارد کند، چه بســا که هنــوز هم مدیران 
قدیمــی بدنــه ورزش وجود دارنــد که توانایــی احیا و 
زنده کردن فدراســیون بی روح فوتبال را دارند. مشــکل 
اصلــی در این بین نه بازنشســتگی افراد بلکه «تفکرات 
بازنشســته» ای اســت که دیگر جوابگوی فوتبال ایران 
نیست؛ برخلاف افراد بازنشســته، تفکر بازنشسته سن و 
سال نمی شناسد و خطرش در هر سنی می تواند گریبان 
مدیران را بگیرد. حالا نکته عجیب اینکه درمورد عده ای 
از کاندیداهای پســت های مختلف در فدراسیون فوتبال 
آتی، هر دو مشــخصه به طور هم زمــان وجود دارد: هم 
اینکه بازنشسته هستند و هم اینکه تفکراتشان بازنشسته 
شــده و خلاقیت و نوآوری ندارند. اگــر این افراد ادعایی 
غیر از این دارند، بهتر اســت کارنامه چندسال اخیرشان 
در فوتبال را نه بیــن خودی ها بلکه در صحنه ای عادل، 
بررسی کنند؛ شاید ماحصل بررسی عادلانه کارنامه شان 
در سال های اخیر، این امید را به وجود بیاورد که بالاخره 
بی خیال شوق خدمت شوند و صندلی شان را به «نفر» و 

«تفکر» جدیدی بدهند.

وزارت ورزش و جوانــان در حالــی مجوز رســمی 
فعالیت زنان را در رشــته پاورلیفتینــگ صادر کرده که 
بــه نظر می رســد خیلی از تصمیمی کــه در این زمینه 
گرفتــه، راضــی و مطمئن نیســت. ایــن بلاتکلیفی را 
می توان در مراسمی که دو روز پیش، به بهانه رونمایی 
از لباس بانوان پاورلیفتینگ کار برگزار شــد، کامل حس 
کرد. از یک هفته قبل بود که فدراســیون بدن ســازی و 
پرورش اندام با انتشار خبری اعلام کرد می خواهد طی 
مراسمی از پوشــش مصوب زنان این رشــته رونمایی 
کنــد. به همین دلیل از اصحاب رســانه دعوت کرد تا با 
شــرکت در این جمع، نگاه ویژه ای به تشــکیلات نوپای 
پاورلیفتینگ زنان ایرانی داشته باشند؛ اما این مراسم دو 
روز پیش در حالی با حضور رســانه های مختلف برگزار 

شد که هیچ خبری از رونمایی لباس نبود!
برخــلاف آنچه از قبــل در دعوت نامه ارســالی به 
خبرنگاران اعلام شــده بود که قرار اســت هم از لباس 
رونمایی و هم آکادمی پاورلیفتینگ زنان افتتاح شــود، 
امــا رونمایی از لباس، فقط به یک کلیپ خلاصه شــد. 
کلیپــی که تعدادی از بانوان در آن مشــغول به ورزش 
بودنــد و بــرای دقایقی هــم درباره نــوع ورزش خود 

صحبت می کردند.
این اقدام فدراســیون بدن ســازی و پــرورش  اندام 
به عنوان میزبان مراســم، واکنش رســانه ها را به دنبال 
داشــت، طوری که همــان لحظــه در خبرگزاری های 
این گونه عنوان شد که اصلا از لباسی برای پاورلیفتینگ 

بانوان رونمایی نشده است.
عبدالمهــدی نصیرزاده، رئیس این فدراســیون، در 
واکنش به اینکه چــرا از لباس رونمایی نکردند، توجیه 
قانع کننده ای نداشــت. او در اظهارنظری گفت: «کلیپی 
از فعالیت زنان در این رشــته پخش شــد؛ ولی برخی 
از رســانه ها در آن هنگام در ســالن نبودنــد و متوجه 
این موضوع نشــدند». سؤال اینجاســت اگر نصیرزاده 
می خواســت رونمایی از پوشــش پاورلیفتینگ زنان را 
معرفی کند، پس چــرا چنین مراســمی را ترتیب داد. 
بهتر نبود همین کلیپ را در ســایت فدارســیون منتشر 

می کرد؟
اما واکنش جالب تر مربوط به عبدالحمید احمدی، 
معــاون فرهنگی وزیر ورزش و جوانان بود که به عنوان 
نماینده وزارتخانه در این مراسم حاضر بود. او دراین باره 
گفت: «من برای شــرکت در مراسم کمک های مؤمنانه 
فدراســیون بدن سازی در این مراســم شرکت کردم، نه 

مراسم رونمایی از لباس پاورلیفتینگ بانوان!».
احمدی در شرایطی این ســؤال خبرنگاران را بدون 
پاسخ گذاشــت که پیش از این فدراســیون نگفته بود 
می خواهد در حاشــیه این مراســم، پویش مؤمنانه را 
برگزار کند. با همه اینها اما شــایعه شــد وزارت ورزش 
و جوانان مانع از رونمایی لباس پاورلیفتینگ زنان شده 
و برای همیــن اجازه معرفی این پوشــش را با حضور 
ورزشــکاران این رشــته نداده اســت. زهــره مرزوقی، 

نایب رئیس فدراســیون بدن ســازی و پرورش اندام در 
امــور بانوان، ایــن موضوع را رد می کند و به «شــرق» 
می گوید: «به خاطر اینکه ما مراســم عزاداری حضرت 
زهرا را داشتیم نشد که این لباس را رونمایی کنیم. برای 
همین در کلیپی آن را به حاضران معرفی کردیم. البته 
که علاوه بر مراســم عزاداری، حجم برنامه هایمان زیاد 
بود. پوشش مؤمنانه و افتتاح آکادمی پاورلیفتینگ زنان 
را هم داشــتیم. کرونا هم بود و نمی شــد که مراسم را 
طولانی کنیم. ان شــاءاالله ظرف هفته آینده ما عکســی 
از لباس را در ســایت فدراســیون منتشر می کنیم و این 

موضوع را به اطلاع عموم می رسانیم».
فدراســیون بدن ســازی و پرورش اندام، از سه سال 
پیش به دنبال راه اندازی رشــته پاورلیفتینگ برای زنان 
است. درست همان سالی که فعالیت بانوان بدن ساز در 
ایران به شــبکه های مجازی کشید و انتشار عکس های 
آنها باعث واکنش مســئولان فدراسیون شد. بعد از این 
اتفاق افرادی که در شبکه های مجازی اقدام به انتشار 
عکس های بدون حجاب خود در سالن های بدن سازی 
کرده بودند، دستگیر و به مراجع قضائی معرفی شدند.
در پی این اتفاق، ناصر پورعلی فرد، رئیس وقت این 
فدراســیون، در نامه ای به فدراسیون جهانی بدن سازی 
و پرورش اندام خواســتار این شــد که از حضور هر زن 
ایرانی در مســابقات آســیایی و جهانی جلوگیری کنند. 
با توجه به این موضوع در کنگره جهانی مصوب شــد، 
هر زنی که پاســپورت ایرانی داشــته باشد، حق حضور 
در هیــچ رویــدادی از قبیل مســابقات فیزیک، پرورش 
اندام، بادی کلاســیک و سایر رشته ها را نخواهد داشت. 
با توجه به جنجال هــای به وجودآمده، پورعلی فرد آن 
زمان برخورد ســخت گیرانه ای بــه خرج داد و فعالیت 

زنان را در این رشته ممنوع اعلام کرد.
مــرور زمــان و فروکش کــردن هجمه هــای علیه 
فدراســیون بدن ســازی و پــرورش انــدام باعث شــد 
مســئولان این فدراســیون دوباره تلاش هایشان را برای 
گرفتن مجوز راه اندازی پاورلیفتینگ بانوان از سر بگیرند.
حالا در شرایطی بعد از کشمکش های فراوان رشته 
پاورلیفتینــگ برای زنان راه اندازی شــده که مســئولان 
برخورد ســرد و قهری با بانوان این رشته از خود نشان 
داده اند و بعید به نظر می رســد این زنان بتوانند به این 

زودی ها حضور پررنگی در میادین داشته باشند.
فدراسیون بدن ســازی و پرورش اندام درحال حاضر 
تنهــا فعالیــت بانــوان را در رشــته های مچ انــدازی و 
پاورلیفتینــگ مجــاز می داند و تا به الان تنها ســه دوره 
مجوز مسابقات کشوری مچ اندازی را برگزار کرده است. 
البتــه که به گفتــه مرزوقــی تلاش ها بــرای راه اندازی 
فیتنس بانوان نیز در برنامه کار این فدراســیون اســت. 
در رشــته بدن سازی هم بانوان تنها می توانند از خدمات 
آموزشــی مربیگری و داوری بهره ببرند. در پرورش اندام 
نیز همچنان مواضع بر ممنوعیت حضور زنان ایرانی در 

میادین است.

تداوم ابهام درباره لباس پاورلیفتینگ زنان

آدم بازنشسته یا تفکر بازنشسته

کدام مورد فوتبال ایران را زمین می زند؟

پنجشنبه ۲ بهمن
لیورپول – برنلی ۲۳:۳۰

والنسیا – اوساسونا ۲۱:۳۰
کرنیا – بارسلونا ۲۳:۳۰

لاتزیو – پارما ۲۳:۴۵
خنک – خنت ۲۳:۳۰

زنیت – ریگا ۱۶:۳۰
چهارشنبه ۱ بهمن

شهرخودرو ۱ – نساجی صفر
ذوب آهن صفر – نفت م. سلیمان صفر

پیکان ۲ – مس رفسنجان ۳

۳ مانع برای میزبانی تیم های 
ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا

لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۰ بعد از شیوع ویروس  �
کرونا در جهان و لغو مســابقات مختلف ورزشی، 
به صورت متمرکز در قطر به خوبی برگزار شد. برای 
لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ هم (AFC) تصمیم دارد 
ایــن رقابت ها را به صورت متمرکز برگزار کند. ابتدا 
قرار بود این رقابت هــا هم مثل دوره قبلی در یک 
کشــور برگزار شــود؛ اما به تازگی (AFC) تصمیم 
گرفتــه هر گــروه از این رقابت ها را در یک کشــور 
برگزار کند. هشــتم بهمن ماه قرعه کشــی مرحله 
گروهی رقابت ها انجام می شــود و تیم ها حریفان 
خود را می شناســند. برای اولین بار اســت که لیگ 
قهرمانــان آســیا با حضــور ۴۰ تیــم و در ۱۰ گروه 
چهار تیمی به صــورت تک بازی برگزار می شــود. 
پرسپولیس و تراکتور مســتقیم به مرحله گروهی 
صعود کرده اند و استقلال تهران و فولاد هم برای 
صعود بــه مرحله گروهی، بایــد در بازی پلی آف 
پیروز شــوند. تیم های ایرانی برای میزبانی مرحله 

گروهی با سه چالش اساسی روبه رو هستند.
اســتقلال تهران و فولاد خوزستان برای صعود 
به مرحلــه گروهی لیــگ قهرمانان آســیا باید به 
مصاف تیم های اماراتی بروند. استقلال باید از سد 
العیــن بگذرد و فولاد هم باید با الوحده بازی کند. 
رقابت دو تیم ایرانــی در این مرحله، روز هجدهم 
فروردیــن ۱۴۰۰ برگزار می شــود. بعــد از برگزاری 
مرحله پلی آف، از تاریخ ۲۵ فروردین ۱۴۰۰ مرحله 
گروهی رقابت های لیگ قهرمانان آســیا در منطقه 
غرب آغاز می شــود. اســتقلال و فولاد با توجه به 
اینکه در مرحلــه پلی آف حضور دارند، شانســی 

برای میزبانی در مرحله گروهی ندارند.
پرسپولیس و تراکتور از ایران و الهلال، النصر و 
الاهلی از عربستان مستقیم به لیگ قهرمانان آسیا 
۲۰۲۱ صعود کرده اند. با توجــه به اینکه تیم های 
ایرانی و عربستانی در این سال ها در زمین بی طرف 
به مصاف هم رفته اند، این پنج تیم شــانس کمی 
دارند که میزبانی مرحله گروهی را درصورتی که با 
تیم هایی از کشور یکدیگر هم گروه شوند، به دست 
آورند. تیم های ایرانی اگر از چالش میزبانی مقابل 
عربستانی ها عبور کنند، با چالش وضعیت کرونا در 
ایران و رعایت پروتکل ها روبه رو هســتند. با توجه 
به اینکه ایران یکی از کشــورهایی است که شیوع 
کرونا در آن زیاد بوده، این موضوع هم از شــانس 
پرســپولیس و تراکتــور برای میزبانــی در مرحله 

گروهی کم می کند.
لیگ قهرمانان آســیا این فصل در منطقه غرب 
در پنج گروه چهارتیمی برگزار می شود. از هر گروه 
تیم های اول مســتقیم به مرحله یک هشتم نهایی 
صعــود می کنند. تیم های دوم هر گروه هم در یک 
گروه پنج تیمی به صورت دوره ای و متمرکز در یک 
کشور به مصاف هم می روند. از این گروه پنج تیمی، 
ســه تیم به مرحلــه یک هشــتم نهایــی صعود 
می کنند، تا هشــت تیم مرحله یک هشتم نهایی در 
منطقه غرب مشخص شوند. همین فرایند در شرق 
آسیا انجام می پذیرد و هشت تیم هم از آن منطقه 

به یک هشتم نهایی صعود می کنند.
بازی های مرحله گروهــی در منطقه غرب روز 
دهم اردیبهشــت ۱۴۰۰ به پایان می رســد. جدال 
تیم ها برای صعود به مرحله یک چهارم نهایی در 
منطقه غرب، روزهای بیســت و دوم و بیست و سوم 
شــهریورماه برگزار می شــود. تیم های راه یافته به 
مرحله گروهی در منطقه شرق، از اول اردیبهشت 
۱۴۰۰ تا هفدهم اردیبهشت به مصاف هم می روند 
تا تکلیف هشت تیم راه یافته به مرحله یک هشتم 
نهایــی از ایــن منطقه مشــخص شــود. مرحله 
یک هشــتم نهایی در شرق، روزهای بیست و چهارم 

و بیست و پنجم شهریورماه برگزار می شود.

محمد عباس زاده
خرید رؤیایی تراکتور

تراکتور در دو، ســه فصل اخیر پرســروصداترین  �
تیــم در بازار نقل و انتقالات بــوده و بازیکنان مطرح 
داخلــی نظیــر شــجاعی، حاج صفــی و دژاگه و 
چهره هــای گران قیمــت خارجی مثل اســتوکس، 
ویمبــلا و... را جذب کرده اســت؛ امــا در این فصل 
محمد عباس زاده در شرایطی که لیگ آغاز شده بود، 
بدون جاروجنجال به این تیم پیوست و عملکردی 
فراتر از حد انتظار داشــته است. این بازیکن تک گل 
پیروزی بخش تیمش مقابل مس رفســنجان را به 
ثمر رســاند، ولی ایــن گل برای تثبیــت جایگاه این 
بازیکن در ترکیب اصلی کافی نبــود. عباس زاده از 
هفته ششــم در جمع ۱۱ بازیکن ثابت سرخ پوشان 
تبریزی قرار گرفت و موتور گل زنی اش از هفته بعد 
روشن شد. این بازیکن در پنج بازی اخیر پنج گل زده 
و بهترین گل زن این تیم محســوب می شود. محمد 
عبــاس زاده که ســابقه زدن ۲۴ گل در یک فصل از 
لیگ یک را دارد، در لیگ برتــر در یک دوره حداکثر 
شــش گل زده بود که این آمار را در ســایپا در لیگ 
هفدهم از خود به  جای گذاشت و حالا در شرایطی 
که لیگ هنوز به نیمه نرسیده، بهترین فصل خود در 
لیگ برتر را سپری می کند. او در دو فصل گذشته در 
نساجی در مجموع این تعداد گل را به ثمر رسانده 
بــود. عباس زاده با این شــش گل در کورس رقابت 
آقای گلی قرار دارد و از صدر جدول سه گل فاصله 
دارد. این بازیکن در لیگ امســال هر ۹۰ دقیقه یک 
گل به ثمر رســانده که از تمــام مدعیان آقای گلی 
عملکرد بهتری داشــته و می تواند بــه آینده لیگ 

خوش بین باشد.

هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر عصر روز گذشــته با انجام سه 
دیدار پیگری شــد که در مهم ترین تقابل، پیکان رده پنجمی در خانه با 
نتیجه پر گل ۳ بر ۲ مغلوب تیم مس رفنسجان شد. پیکانی ها که امید 
زیادی داشــتند با برتری در این دیدار خانگی بالانشینی شان در جدول 
را تداوم ببخشــند، چهارمین شکست فصل را متحمل شدند تا پیش از 
ادامه رقابت های هفته دوازدهم، فعــلا و با همان ۱۶ امتیاز فقط یک 

رده ســقوط کرده و در رتبه ششم بایستند. دیگر بازی ای که روز گذشته 
با برد یکی از طرفین همراه بود، تقابل شهرخودرو با نساجی مازندران 
بود؛ نســاجی که هفته پیش ســرمربی اش را برکنار و مجید جلالی را 
به عنــوان ســرمربی انتخاب کرد، امیــدوار بود رونــد نتایج ضعیفش 
را قطــع کند ولی تک گلی که شــاگردان رحمتی وارد دروازه نســاجی 
کردند، رأی به برد شــهرخودرو داد تــا مهدی رحمتی و تیمش در این 

فصل چهارمین بردشان را جشــن گرفته و با ۱۵ امتیاز به رتبه یازدهم 
صعود کنند. سرانجام سومین تقابل روز گذشته را هم ذوب آهن و نفت 
مسجد ســلیمان برگزار کردند که این بازی با نتیجه مســاوی بدون گل 
به پایان رســید. رحمان رضایی، سرمربی ذوب آهن که پیش از این هم 
به شدت از سوی هیئت مدیره باشگاه تحت فشار قرار گرفته بود، حالا با 

تیمش بدون برد، در رده پانزدهم قرار گرفته است.

ادامه بدشانسى هاى ذوب آهن و رحمان رضایى


